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Foreløbigt svar på spørgsmål nr. S 715 af 10. november 2006 stil-
let af Frank Aaen (EL) 

Spørgsmål: 

”Vil ministeren oplyse, om der blandt de statslige aktieselskaber findes medlem-

mer af Det Europæiske Handelskammer i Kina, og i så fald kommentere, hvorvidt 

det er acceptabelt, at statslige aktieselskaber i kraft af dette medlemskab er med til 

at fraråde en række af den nye kinesiske Labour Contract Laws forbedringer med 

de kinesiske arbejdere og true den kinesiske regering med virksomhedsflugt, hvis 

loven gennemføres?” 

Svar: 

Med henblik på at kunne besvare spørgsmålet har jeg rettet henvendelse til besty-

relsesformændene for de statslige aktieselskaber.  

Jeg vil hurtigst muligt vende tilbage med et uddybende svar, når jeg har modtaget 

oplysninger fra de statslige aktieselskaber. 
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